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Zadeva: vprašanja in pobude                                                                                                                                     

 

V skladu z 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL, zastavljam županu svetniško vprašanje:  

 

- Svetniško vprašanje se nanaša na prometne posledice novega podvoza na Viču in izgradnjo 

novega bencinskega servisa na AC  

V soboto 12. 11. 2016 je bil odprt ključni odsek ceste med AC priključkom Lj.- zahod (Vič) in Brdo, 

ki je povzročil povečanje prometa na tej prometno dvopasovni cesti, ki lahko v konicah postane 

obvoznica AC odseku med istima priključkoma.  

 

Sprašujem:   

ali so bile narejene kakšne simulacije prometa iz katerih bi bil razviden številčni porast 

prometa na tem odseku in še, kdaj je predvideno nadaljevanje izgradnje povezovalne ceste med 

križiščem Ceste na Brdo in AC priključkom Brdo.  

 

Na delu zah. AC obroča se predvideva izgradnja enega novega dodatnega prometnega pasu - na šest 

prometnih pasov in tudi izgradnja vzdrževalne postaje (VP) in novega bencinskega servisa (BS)  

Ta »zahodni«  AC krak je s tovornimi vozili najbolj obremenjen prometni odsek, obenem pa služi 

tudi kot mestni prometni obroč, katerega je delno sofinancirala MOL. Zato je varnost prometa tudi v 

interesu MOL.  

 

Sprašujem: 

Zakaj iz navedenih razlogov MOL ne nasprotuje nameravani izgradnji VP in BS in ali je MOL 

predlagala izgradnjo obeh (VP in BS) na drugi lokaciji? Predlagamo izgradnjo na opuščeni 

cestninski postaji Log.   

 

 

                                                                       Mirko Brnič Jager, 

                                                                       vodja 

 

 
 

 


